
                                                                    

Protokół nr 80/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 14 listopada 2023 r,  

w Urzędzie Miasta Zduńska Wola, ul. Stefana Złotnickiego 12, Gabinet radnego,  

w godz. 14:15 – 15:15. 

 

 Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt otworzył posiedzenie witając członków Komisji.  

 

Punkt 1  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Członkowie Komisji otrzymali proponowany porządek obrad za pośrednictwem 

programu eSesja. Na zapytanie Przewodniczącego Komisji, czy ktoś z członków wnosi uwagi 

do proponowanego porządku obrad: 

 

uwag nie zgłoszono.     

                Porządek obrad 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów nr 77/23, nr 78/23 oraz nr 79/23 z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola  

na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w latach 2019-2022”. 

4. Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola działalności Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej 

Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym uwzględnieniem analizy sposobu 

kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

5. Sprawy różne.  

  

Punkt 2  

Przyjęcie protokołów nr 77/23, nr 78/23 oraz nr 79/23 z poprzednich posiedzeń Komisji. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż protokół posiedzenia nr 77/23, 

które odbyło się w dniu 11 września br. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz 

przesłany członkom Komisji za pośrednictwem Informatora programu eSesja i członkowie 

Komisji mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu nr 77/23 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacel, Tomasz Pohl 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

 

  Protokół został przyjęty. 

    

  



  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż protokół posiedzenia nr 78/23, 

które odbyło się w dniu 26 września br. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz 

przesłany członkom Komisji za pośrednictwem Informatora programu eSesja i członkowie 

Komisji mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu nr 78/23 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacel, Tomasz Pohl 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

   

  Protokół został przyjęty. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż protokół posiedzenia nr 79/23, 

które odbyło się w dniu 10 października br. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta 

oraz przesłany członkom Komisji za pośrednictwem Informatora programu eSesja i członkowie 

Komisji mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu nr 79/23 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacel, Tomasz Pohl 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Goldman 

   

  Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 3 

Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola  

na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w latach 2019-2022”. 

 

  Członkowie Komisji omówili swoje spostrzeżenia, uwagi i wnioski  

dot. przeprowadzonej wizji lokalnej na ostatnim wyjazdowym posiedzeniu Komisji w siedzibie 

Schroniska Funny Pets w Czartkach.  

  Warunki, jakie stworzono zwierzętom w Schronisku należy uznać jako poprawne, 

spełniające wymagania ustawowe i minimalne oczekiwania zamawiającego, natomiast dalekie                                  

od komfortowych dla samych zwierząt. Wprawdzie kontrola prowadzona była w okresie 

jesiennym, kiedy dodatnie temperatury i warunki atmosferyczne nie wymagają tego, ale nie 

widać aby kojce, same budy wymurowane z pustaków i przykryte blachą lub deskowaniem 

były w jakikolwiek sposób ocieplone, czy dodatkowo osłonięte przed opadami śniegu.  

   

 



 

  Członkowie Komisji zgodni również byli w kwestii konieczności wprowadzenia 

zmiany sposobu wydatkowania środków finansowych na opiekę nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt. Propozycja dot. przeznaczenia części środków  

na zaplanowany i przemyślany program wspierania finansowego adopcji zwierząt, które znajdą 

się w Schronisku. Wsparcie finansowe dla osób, które chciałyby stworzyć nowy dom dla 

zwierząt bezdomnych, zarówno w momencie podjęcia takiej decyzji, ale również pokrycie 

części wydatków na karmę i opiekę medyczną np. przez pierwsze 18 miesięcy mogłoby 

dodatkowo zmotywować osoby rozważające decyzję o adopcji. Skrócenie zaś czasu 

przebywania psa czy kota w Schronisku obniżyłoby wysokość wydatków dla gminy. Podobny 

program prowadzony jest w wielu samorządach i członkowie Komisji postulują wykorzystać 

dobre praktyki i sprawdzone rozwiązania w tym zakresie.  

 

Punkt 4 

Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola działalności Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej 

Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym uwzględnieniem analizy sposobu 

kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

 

  Członkowie Komisji poprosili o udział w kolejnym posiedzeniu Komisji 

zaplanowanym na 28 listopada br. Pana Waldemara Czarneckiego Prezesa Zarządu - Dyrektora 

Naczelnego Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej Woli Sp. z o. o. Radni chcieliby otrzymać 

odpowiedzi na pytania dot. sposobu rozliczania ciepła dostarczanego przez spółkę 

mieszkańcom Zduńskiej Woli i podmiotom gospodarczym w odniesieniu do cen ciepła 

ustalanych przez Urząd Regulacji Energetyki i cen sprzedaży ciepła przez Elektrociepłownię 

Zduńska Wola.  

               

Punkt 5 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż kolejne posiedzenie Komisji 

zaplanowane zostało na dzień 28 listopada 2023 r. 

      

          Na tym posiedzenie zakończono.    

 

                     Przewodniczący Komisji 

  

                                                                                              Piotr Pacelt 


